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Ordre del dia 

1. Valoració de les xerrades de pantalles 
2. Creació de l’equip de treball sobre inclusió a l’Ajuntament 
3. Valoració de la II Cursa 
4. Creació de la Comissió de Mobilitat 
5. Ajornament del Projecte Pati 
6. Presentació dels comptes del 2n trimestre 
7. Votació per fer un detall per a l’alumnat de 6è 
8. Valoració del curs 24-25 
9. Precs i preguntes 
10. Documents associats 

1. Valoració de les xerrades de pantalles 

➢ La valoració qualitativa que fa la Comissió Pedagògica d’aquestes 
xerrades és molt positiva. 

➢ Es van fer tres xerrades per tres grups d’edat diferents. 
➢ Molta de la gent que s’hi va inscriure hi va assistir. 
➢ Es va fer un qüestionari de valoració. El resultat no és significatiu perquè 

només el van respondre 7 dels 75 assistents. 
➢ Pel que fa a l’assistència, va ser molt nombrosa en el grup de 1r i 2n, però va 

disminuir en el tercer grup (5è i 6è i, sobretot, aquest últim curs). Una 
assistent comenta que pot ser que fos perquè fa uns anys els Mossos van 
fer una xerrada sobre aquest tema als infants més grans. La Comissió 
Pedagògica comenta que l’enfocament de l’entitat que va fer les xerrades 
era diferent, és a dir, més educatiu que punitiu. 

➢ A la web de l’AFA hi ha un article escrit pels talleristes que van impartir les 
xerrades. 

➢ Els resultats d’una altra enquesta van determinar que les famílies de cicle 
superior volen aprofundir sobre altres temes, com ara l’accés a la 
pornografia, els continguts violents a les xarxes, el ciberassetjament, etc. 
La comissió volia fer una xerrada sobre algun d’aquests temes a finals de 
maig, però, com que l’escola té preparats diversos actes per aquestes 
dates, s’ha deixat per l’inici del curs vinent. 

 
 



2. Creació de l’equip de treball sobre inclusió a l’Ajuntament 

➢ Fa unes setmanes, tres membres de la Comissió d’Inclusió i Diversitat de 
l’escola van assistir a una reunió de l’Ajuntament, que ha creat una 
Comissió d’Inclusió en l’àmbit educatiu dins del Pla local de la Garriga 
educadora. Hi havia molta participació d’instituts, escoles, centres SIEI, etc. 

➢ En aquesta primera reunió, l’Ajuntament va explicar els projectes que estan 
posant en marxa. Van demanar paciència perquè van justos de pressupost. 

➢ També van sol·licitar als participants les seves idees. Per part del 
Puiggraciós, hi ha propostes que requereixen recursos econòmics , com ara 
un casal d’estiu inclusiu, l’acompanyament per a les extraescolars, etc., tot i 
que també es van fer propostes en l’àmbit del voluntariat. Algunes 
d’aquestes iniciatives es portaran al ple municipal. 

➢ Per part de la comissió de l’escola, la valoració és positiva; sembla que 
l’Ajuntament té ganes d’escoltar-los. 

3. Valoració de la II Cursa 

➢ La valoració és molt positiva. 
➢ Hi van participar 125 infants, que és el límit que va establir l’organització. Són 

5 infants més que l’any passat. 
➢ Malgrat la pluja, la cursa va ser tot un èxit. Per això, es vol continuar fent de 

cara a l’any vinent. Una de les idees que es valora pel curs que ve és que 
també hi corrin els adults i els mestres. 

➢ L’organització de la cursa destaca dos punts negatius: 
○ Gairebé no hi va haver voluntaris. De les 125 famílies que 

acompanyaven els infants, només es van presentar com a voluntaris 
els organitzadors de la cursa. Es van fer crides perquè la gent anés 
cap al bosc, però quasi no hi havia ningú. Això va provocar que els 
grups de criatures se separessin molt entre ells. 

○ Moltes famílies van marxar quan els seus fills ja havien corregut. 
Com a conseqüència, quan els infants més grans, que s’havien 
encarregat d’animar els petits i havien ajudat a marcar el camí, van 
córrer, gairebé no hi havia ningú animant-los. Tampoc quedava gent 
per recollir. 

➢ Per tot plegat, es recorda que les activitats que fa l’AFA són per a tot 
l’alumnat i que les famílies s’hi haurien d’implicar. 



4. Creació de la Comissió de Mobilitat 

➢ S’ha creat la Comissió de Mobilitat. Es va fer una crida a les famílies, però 
només s’hi ha apuntat una persona. De moment, i fins que no s’hi uneixi 
ningú més, l’ajudarem des de Junta. 

➢ De la mateixa manera que l’Ajuntament ha format la Comissió d’Inclusió, 
havia de crear la Comissió de Mobilitat, però encara no hi ha notícies sobre 
aquesta qüestió.  

➢ Junta va rebre un correu de Pedalem la Garriga, que organitzarà una 
pedalada el dia 15 de juny. Demanen l’adhesió de l’Escola Puiggraciós, que 
hauria de preparar un escrit amb les mancances que té el centre pel que fa 
a la mobilitat i llegir-lo quan els participants de la pedalada arribin a 
l’escola. Com que la creació de la Comissió de Mobilitat és molt recent i 
només hi ha una persona, a la qual no volem carregar amb aquesta 
responsabilitat, hem escrit a Pedalem la Garriga preguntant-los si, en el cas 
que no puguem preparar l’escrit, el conjunt de ciclistes passarien pel 
Puiggraciós. De moment no hem obtingut resposta. 

5. Ajornament del Projecte Pati 

L’objectiu inicial era fer el Projecte Pati el mes de maig, però, com que no hi havia 
gaire temps per organitzar-lo i tampoc quedava clar què s’havia de fer, s’ajornarà 
fins al primer trimestre del curs vinent. 

6. Presentació dels comptes del 2n trimestre 

➢ Amb l’objectiu de ser transparents, es presenta el tancament del 2n 
trimestre escolar (el primer de l’any). No és el tancament anual. 

➢ S’hi mostra el detall de les inversions de cada comissió. Veure Documents 
associats (2 i 3). 

➢ Com és lògic, hi ha molta despesa i pràcticament no hi ha ingressos. 
➢ Es fa un resum de les despeses de cada comissió i de Junta: 

○ Comissió de Festes: encara no han fet la despesa més gran. Sí que 
han invertit molt en material, com ara taules, carpes, etc., que, en 
realitat, fa servei a tota l’AFA. 

○ Comissió de Menjador: assumiran el cost del compostador. 
○ Comissió de Carnestoltes: estan en números vermells perquè van 

haver d’ampliar el pressupost. També és cert que a Carnestoltes van 



participar més famílies que l’any passat. 
○ Comissió Pedagògica: han gastat pressupost en les xerrades, en el 

monitoratge durant les xerrades i en material de papereria pel 8-M, 
que es compartirà amb tota l’AFA. 

○ Comissió de comunicació: la despesa principal és el manteniment 
del domini web. 

○ Comissió d’Extraescolars: han organitzat tallers d’insectes. La 
majoria de la despesa és l’assegurança dels infants. 

○ Comissió de Biblioteca: han comprat material i llibres per alimentar 
el fons de la biblioteca i de les biblioteques d’aula. Falta restar els 
tallers de lectura. 

○ Comissió de Xandalls: volen renovar les capses on guarden el 
material, perquè estan fetes malbé.  

○ Junta: han pagat una pancarta amb el nom de l’AFA i el logo perquè 
la facin servir totes les comissions quan duguin a terme alguna 
activitat i, així, visibilitzar l’AFA. D’altra part, com que encara no hi ha 
notícies sobre la caseta, no s’ha fet cap despesa pel que fa al 
contenidor que l’ha de substituir. 

➢ En resum, del pressupost que van presentar totes les comissions a l’inici de 
curs encara en queda sense invertir. 

7. Votació per fer un detall per a l’alumnat de 6è 

➢ Des de fa temps, l’AFA fa un regal de comiat als infants de 6è. Quan no hi 
havia M-Penta el regal el feia la coordinació de menjador, i un any el va fer 
l’AFA. L’any passat no hi va haver regal perquè no estava aprovat ni 
pressupostat. 

➢ Un assistent comenta que aquest regal és gairebé una tradició i que els 
infants l’esperen. 

➢ L’objectiu d’aquesta votació és instaurar aquest regal anualment. El 
pressupost sortiria de Junta. 

 
Se sotmet a votació la pregunta següent: 

 
Estàs d’acord que l’AFA faci un regal de comiat als infants de 6è cada any? 

 



Resultats 

 A favor En contra Abstenció Total 

Presencial 16 5 2 23 

En línia 0 1 0 1 

Total 16 6 2 24 

 
Sí s’aprova que l’AFA faci un regal de comiat als infants de 6è cada any. 
 

➢ Aquest any s’ha pressupostat una tassa o una ampolla amb un dibuix. Ho 
gestionarà la Comissió de Festes: 

○ Ampolla 1 / Ampolla 2 
○ Muntatge tassa 
○ Pressupost ampolla 
○ Pressupost tassa 

8. Valoració del curs 24-25 

➢ Per part de Junta ha estat un any de molta feina, la majoria de la qual 
invisible. Es remarca la poca participació en les assemblees. S’han intentat 
fer en hores i dies diferents, però no hi ha assistit gaire gent. També es va 
provar d’organitzar un sopar amb els diferents membres de les comissions 
dues vegades, però la participació era tan baixa que es va decidir 
anul·lar-lo. 

➢ Alguns dels assistents comenten la baixa participació que, en general, hi ha 
a l’AFA (tant a les comissions com a l’hora de fer crides de voluntaris). Es 
posa l’exemple de Piscina: cal algú que gestioni aquesta extraescolar. Si no 
surt ningú, es podria arribar a anul·lar. Es posa de manifest que no és un 
problema específic de les escoles, sinó de tota la societat. Es llancen 
algunes idees per revertir aquest fet, com ara fer una activitat de cohesió, 
ensenyar el making of de les activitats i els actes que fa l’AFA, penjar cartells 
que mostrin tot allò que organitza l’associació, etc. La Comissió de 
Comunicació hauria de ser més proactiva; cal algú que sàpiga de 
comunicació i que tingui idees per mobilitzar les famílies. 

➢ Tot i això, som conscients que som una escola molt privilegiada amb una 
AFA molt potent. En general, estem molt contents amb el resultat. 

https://drive.google.com/file/d/1xlBLRIg2Jrut33XDoYWDKhrXikx9FMWV/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1MfH3tKGNwKLLQofKwwz1L0wSBB2Pxt0K/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1pooV656Onyco-tS9nQ2nQPGf9ffSFkBv/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/12ieWnxEbWlBXmvmVlxV6yfYKqh0vcLYw/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1gBxIluHIjjI9GxDOvqFjQobmvImYDZB6/view?usp=sharing


➢ Una de les assistents destaca positivament la renovació de la Junta: 
considera que s’ha millorat pel que fa a la transparència, la comunicació, 
etc. També valora positivament que hi hagi moltes cares noves a la majoria 
de les comissions. 

9. Precs i preguntes 

Es planteja distingir entre socis i no socis a l’hora de beneficiar-se de les 
activitats que du a terme l’AFA? 
L’objectiu de Junta a principis de l’any vinent és modificar els estatus i incloure un 
apartat sobre aquesta qüestió.  
 
Un dels assistents, que deixa l’escola aquest any, vol agrair a aquesta Junta, a 
totes les altres juntes i a les comissions tota la feina que han fet per les seves filles. 
Aquest mateix assistent proclama que «l’AFA som tots, però sempre pringuem els 
mateixos». 
 
Finalment, en aquest apartat s’inclouen alguns temes que s’han parlat a 
l’assemblea, però que no formaven part de l’ordre del dia. 
  
Comissió d’Inclusió i Diversitat 
➢ Han fet una llista de material de psicomotricitat pel gimnàs. El que hi ha 

ara està trencat o en mal estat, i n’hi ha poca quantitat. S’han reunit amb la 
Virgínia per mirar què falta. Ja hi havia una llista que va elaborar la persona 
que en aquell moment s’encarregava de la psicomotricitat, però l’han 
ampliat. L’escola i l’AFA se’n repartiran el cost. A la primera assemblea de 
curs presentaran el pressupost. 

➢ El Departament d’Ensenyament de l’Ajuntament ha canviat les bases de la 
subvenció que proporciona personal de suport especialitzat a les famílies 
amb infants NEE que s’apuntin als casals d’estiu. Els casals sense ànim de 
lucre no poden superar els 60 euros setmanals (només matins) i els 80 
euros setmanals (tot el dia). La Comissió d’Inclusió i Diversitat considera que 
aquesta modificació és un insult a les famílies, que han vist que cap dels 
casals del llibret informatiu de l’Ajuntament compleix aquests requisits, 
tret del municipal. Al final, convertiran aquest casal en un gueto. A més, el 
correu electrònic amb la informació només l’han rebut les famílies que van 
inscriure els seus infants al casal municipal l’any passat. 



➢ L’Escola Tagamanent organitza el Festivalet, una jornada per celebrar la 
diversitat i la inclusió que tindrà lloc el 24 de maig. És el primer any que es fa, 
i la Comissió d’Inclusió i Diversitat, així com la Pedagògica, els donaran un 
cop de mà i organitzaran una part d’un taller. Es vol cobrir el cost d’aquest 
taller (125 €, IVA inclòs) amb el pressupost de la Comissió Pedagògica. 
L’objectiu és que aquesta jornada se celebri cada any. Vol ser un espai 
d’unió entre les diferents escoles de la Garriga. 
 

Comissió Pedagògica 
➢ Amb les partides que els queden del pressupost volen comprar llibres que 

tractin temes d’inclusió i diversitat, tant per la biblioteca (coordinant-se 
amb la Comissió de Biblioteca de l’AFA) com per les biblioteques d’aula 
(coordinant-se amb la Comissió de Biblioteca de l’escola). 

➢ Van organitzar un taller gratuït de paternitat corresponsable. Va tenir lloc 
durant tres divendres i només estava adreçat a homes (s’hi van apuntar 10). 
Es van tractar diversos temes. Es va fer una enquesta i les valoracions van 
ser molt positives. Per això, es vol tornar a preparar de cara a l’any vinent. 

➢ De cara al curs 25-26 volen organitzar dos tallers adreçats als infants: 
○ Astronomia: el Centre Astronòmic del Pedraforca portarà instruments 

astronòmics. 
○ Grans primats:  l’impartirà el primatòleg Jordi Galvany de manera  

gratuïta. 
 
Comissió de Menjador 
➢ Han rebut crítiques sobre el menjador, però cap per escrit. Si algú vol fer una 

queixa cal que escrigui un correu a M-Penta (amb còpia a la Comissió de 
Menjador) o a la mateixa Comissió de Menjador. 

➢ Enviaran una enquesta a les famílies perquè avaluïn el servei de menjador. 
➢ Pel que fa al casalet durant la jornada intensiva, M-Penta n’enviarà la 

programació. Faran activitats d’aigua. 
➢ Aire condicionat: el Dani farà una instància a l’Ajuntament per arreglar el 

problema de la potència, que fa que no funcioni correctament. La majoria 
de les famílies d’I3 no saben que els seus fills dormen en un espai on, quan 
fa calor, les temperatures són molt elevades. 

➢ Goteres: han vingut a mirar-se-les els tècnics de l’Ajuntament, que han de 
fixar un dia per venir a arreglar-les. 



10. Documents associats 

1. Presentació de l’assemblea 
2. Resum de les despeses de cada comissió 
3. Compte de pèrdues i guanys 

 

https://drive.google.com/file/d/1o36QX6E95ghd_zh1TJ_KGpVkYO4b4WjB/view?usp=sharing
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1eVJBZQtSMzLKFGBNzXA2WTAHz-ri8Khf/edit?usp=sharing&ouid=117511563848048201235&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1xu421DYS4rdFPZSS4crYSsfyu9o5DXZH/edit?usp=sharing&ouid=117511563848048201235&rtpof=true&sd=true

